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                                                                        Sak - 15/35052 

Som dere kjenner til søkte vi via postmottak om fartsreduserende tiltak i 

Mangerbua  Alvermarka, datert 15/11-2015. Dette på grunn av at det var en fartshump der før 

entreprenøren fjernet den under vedlikehold, og økende både trafikk og fart som bare eskalerer i 

området. For å ivareta sikkerheten til små og store myke trafikanter søkte vi om dette. Fikk 

foreløpig svar 11/2-2016 fra Linda Hammersvik Folkestad  med melding om fartsmåling. Sendte 

i ettertid 2 henvendelser med et enkelt spørsmål til Linda Hammersvik Folkestad om hvem som 

var saksbehandler.Fikk et slags svar etter 2 mnd og 3 purringer.  

Vi oppfattet det som det skulle være Rune Kilen som er saksbehandler, men han responderer over 

hodet ikke, selv etter flere purringer via postmottak. Vi har bedt om status 3 ganger på denne 

saken den 25/4-2016, 7/6-2016 samt 8/7-2016. Sendte også en henvendelse til assisterende 

rådmann.Eg skal undersøke saka skriver han. Ingen respons derfra heller. Må vi gå til media for å 

få kommunen til å våkne? Synes dere som er i toppledersjiktet i kommunen at dette er godt nok? 

Arbeider dere etter forvaltningsloven eller et annet kvalitetssikringssystem?  

Vi begynner etterhvert å bli lei av å møte arroganse og veggen hver  gang vi sender en 

henvendelse til Lindås kommune. Vi synes også at det er ubehagelig å måtte irettesette Lindås 

kommune gang på gang. 
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